
Proces-verbal

Încheiat În sedinta ordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucuresti din data de

15 aprilie 2008,orele 15,00

Sedinta a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 37 din cei 43 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Ioan Grigore Popa
viceprimar al Municipiului Bucuresti, domnul Toma Tudor Secretar
General al Municipiului Bucuresti, din partea Institutiei Prefectului
Municipiului Bucuresti doamna Subprefect Cristina Corut.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu
al Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate
sub autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Ciuca Maria, Goncea Liviu,
Moise Alina, Patica luliana, Petrovici Octavian, Rece Olga.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Buna ziua doamnelor si domnilor, v-as ruga sa luati loc sa
putem Începe. Pentru Început voi da citire unor note În atentia
Consiliului General.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Asociatia Uniunea
Nationala a Conducatorilor Auto Liber -Profesionisti prin adresa nr.
1476/2008 Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
C.G.M.B solicita Înscrierea la cuvânt a domnului Dumitru Dicu

reprezentant legal al Asociatiei sus-mentionate si face recomandari
cu privire la proiectul de hotarâre privind aprobarea Regulamentului
cadru, a caietului de sarcini si a contractului de atribuire În gestiune
delegata pentru organizarea si executarea serviciului public de
transport local În regim de taxi.

Membrii Asociatiei apreciaza ca dispozitiile din Regulament
depasesc cadrul legal prevazut de Legea 24/2000 privind normele de
tehnica legislativa si de Legea 265/2007 privind transportul În regim
de taxi si În regim de Închiriere

Mentionam ca adresa a fost multiplicata si poate fi
consultata la D.A.T.J.



Prin prezenta va aducem la cunostinta ca doamna Micsunescu
Marioara, domiciliata În Bucuresti, str. Anton Corolian, nr. 77, sector
4, prin adresa nr. 1364/2008 Înregistrata la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a CGMB si prin notificarea nr. 191101.04.2008 a
Biroului Executorului Judecatoresc Ezer Lucian solicita Încheierea

contractului de schimb Între terenul În suprafata totala de 20.107 mp,
situat În Parcul Tineretului, sector 4, aflat În proprietatea dânsei, si
terenul În suprafata similara aflat În proprietatea Municipiului
Bucuresti situat În Parcul Tineretului , În zona destinata relocarii
proprietatilor particulare dispersate În parc conform PUZ-ului aprobat
prin HCGMB nr. 232/2005.

Prin sentinta civila nr. 1231/21.02.2007 pronuntata În dosarul
29721/3/2006, Tribunalul Bucuresti-Sectia a VIII a admis În parte
actiunea formulata si a obligat Primarul General sa avizeze proiectul
de hotarâre cu privire la schimbul sus-mentionat.

Prin Decizia nr. 1112/11.06.2007 pronuntata de Curtea de Apel
Bucuresti-sectia a VIII a În dosarul nr. 29721/3/2006, Consiliul
General al Municipiului Bucuresti a fost obligat sa adopte hotarârea
privind schimbul de terenuri.

Având În vedere cele mai sus-mentionate se solicita de catre,

doamna Micsunescu Marioara punerea În executare a celor doua
hotarâri judecatoresti, respectiv efectuarea schimbului de terenuri În
conformitate cu normele legale În vigoare.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca Asociatia pentru
Protectia Cetateanului a fost sesizata prin adresa nr. 11218/2008 de
catre locatarii domiciliati În perimetrul strazilor Covasna-Dorohoi,
sector 4, cu privire la urmatoarea situatie:

Prin H.C.G.M.B. nr. 195/2005 s-a atribuit În folosinta gratuita
terenul În suprafata de 966 m.p. , situat În str. Covasna/Dorohoi ,
sector 4, pentru realizarea unei biserici ortodoxe.

Din sesizare reiese ca În imediata vecinatate a acestui
perimetru exista deja alte biserici, iar semnatarii acestei adrese nu
sunt de acord cu amplasarea unei alte biserici În zona. Se precizeaza
ca pe terenul pe care urmeaza a se amplasa biserica sunt parcate
masinile locatarilor din zona.

Având În vedere cele mai sus mentionate acestia solicita
anularea H.C.G.M.B. nr. 195/2005, pastrarea parculetului pentru copii
În forma actuala si amenajarea unei parcari În zona.



Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin notificarea
înregistrata sub nr. 1321/2008 la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a CGMB,se solicita de catre Sticlaru Marius, lonita Dan,,
Panait Galina, Panait Matei, Moisescu Corneliu, Costache Mihaela
prin S.C.A. Bostina si Asociatii suspendarea tuturor procedurilor
privind modificarea P.U.Z-ului pentru Str. Ghetarilor nr. 15, sector 1 .

În notificarea sus-mentionata se pr~cizeaza ca pe rolul
Judecatoriei sectorului 1 se afla Înregistrat dosarul cu numarul
23434/299/2007, cu termen la 22.04.2008, având ca parti pe S.C.
Grand Business Centre S.R.L. , pe de o parte si pe Sticlaru Marius,
lonita Dan, Panait Galina, Panait Matei, Moisescu Corneliu, Costache
Mihaela pe de alta parte,având ca obiect revendicarea unei suprafete
de aproximativ 25 m.p., situata pe toata lungimea liniei de hotar dintre
cele doua proprietati.

Având În vedere ca pe rolul instantelor judecatoresti se afla un
proces cu privire la suprafata de teren din str. Ghetarilor , nr. 15,
sector 1 se solicita de catre Sticlaru Marius, lonita Dan, Panait,

Galina, Panait Matei, Moisescu Corneliu, Costache Mihaela, prin
S.C.A. Bostina si Asociatii suspendarea procedurilor de avizarea a
PUZ-ului pentru str. Ghetarilor, nr. 15, sector 1, Bucuresti

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca domnul Oancea
Mihai, domiciliat În Bucuresti, str. Soseaua Oltenitei nr. 232, bl. 23,
scara 2, et. 3, ap. 38, solicita anularea Hotarârii Consiliului General al
Municipiului Bucuresti nr. 91/2008 privind aprobarea numarului
maxim de autorizatii, a tarifului maximal de distanta si a modelelor
Înscrisurilor specifice.

În opinia contestatarului prin aceasta hotarâre se Încalca
drepturile fundamentale ale cetatenilor, garantate de Constitutie,
dreptul la munca, initiativa privata, se Încalca legea concurentei.

Având În vedere cele mai sus mentionate contestatarul solicita,
anularea H.C.G.M.B. nr. 91/2008, adoptarea unei noi hotarâri care sa
tina seama de principiile pietei libere, a drepturilor si libertatilor
cetatenesti si care sa nu lezeze drepturile, demnitatea si interesele
firesti ale conducatorilor auto de taximetrie.

Prin adresa Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 1255/2008, S.C. Trans Alexandria S.A, prin
Iichidator judiciar AMCO IPURL solicita ca În termen de 30 de zile sa
se dea curs cererii de emitere a unei hotarârii pentru eliberarea
certificatului de atestare a dreptului de proprietate asuPJat~reqului În
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suprafata de 37.872 mp situat în Sos. Alexandriei nr. 152, sector 5,
apartinând S.C. Trans Alexandria S.A.

Adresa mai sus mentionata a fost multiplicata si poate fi ridicata
de catre dumneavoastra, pentru studiu, de la Directia Asistenta
Tehnica si Juridica a Consiliului General al Municipiului Bucuresti.

Prin adresa înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 1225/2008, Fundatia Ecocivica contesta
documentele, inclusiv cele notariale, încheiate în urma Hotarârii
C.G.M.B. nr. 5/2008.

Fundatia Ecocivica solicita Consiliului General al Municipiului
Bucuresti sa revoce documentele referitoare la schimbul de terenuri
între Parcul Bordei si Satul Francez, si, îsi rezerva dreptul de a se
adresa instantelor judecatoresti pentru anularea schimbului de
terenuri.

Prin adresa înregistrata la Cabinet Secretar General al
Municipiului Bucuresti sub nr. 911/6, 912/6/2008 si la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1224/2008, Liga
Asociatiilor de Proprietari Habitat a formulat plângerea prealabila
administrativa împotriva Hotarârii C.G.M.B. nr. 61/2008 întrucât, în
opinia acesteia au fost încalcate prevederile Legii 215/2001,
republicata, precum si ale Legii serviciilor comunale de utilitati publice
nr. 51/2006.

Liga Asociatiilor de Proprietari Habitat solicita revocarea în
întregime a Hotarârilor Consiliului General al Municipiului Bucuresti
nr. 283/2007 si 61/2008.

Plângerea prealabila mentionata a fost multiplicata si poate fi
ridicata de catre dumneavoastra, pentru studiu, de la Directia,
Asistenta Tehnica si Juridica a Consiliului General al Municipiului
Bucuresti.

Sunt prezenti 36 de consilieri.

As vrea sa va supun la vot înainte de a merge mai departe
procesul verbal încheiat în sedinta extraordinara a Consiliului General
al Municipiului Bucuresti din data de 25 martie 2008.

Cine este pentru? 23 de voturi, cine este împotriva? O voturi,
se abtine cineva? 7 voturi ( Baleanu D., Bancila M., Ioan A., Meran
D., Oprisan 1., Paliga S., Purcarea S.).

Multumesc.,
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnule Secretar General. Trecem la ordinea de zi,

propusa de catre Primarul General. Domnul viceprimar Ioan Popa
daca aveti amendamente de facut la ordinea de zi va rog frumos, va
dau cuvântul.

Domnul viceprimar Ioan Popa
Fata de ordinea de zi propusa de domnul Primar General va

aduc la cunostinta urmatoarele: scoaterea de pe ordinea de zi a
proiectelor 12, privind desemnarea unui consilier general ca membru
În Autoritatea Teritoriala de Ordine Publica a municipiului Bucuresti,
proiectul numarul 19, privind aprobarea schimbului de proprietati Între
terenurile situate În Bucuresti, Aleea Terasei nr. 8B, Aleea Terasei
nr. 8C si Bdul. Alexandru Obregia nr. 19J, În suprafata totala de
1525,80 mp., proprietatea S.C. MERIDIAN SUD S.R.L. si terenul În
suprafata de 1675 mp., situat În Calea Serban Voda nr. 187
apartinând domeniului privat al municipiului Bucuresti. Totodata,
punctul 27 îl propun pentru a fi scos de pe ordinea de zi privind
componenta si modul de functionare al Comisiei Tehnice de
Urbanism si Amenajarea Teritoriului. Motivatia scoaterii acestor
puncte de pe ordinea de zi este aceea privitoare la faptul ca
materialele nu au fost completate În timp util, urmând a fi supuse
dezbaterii noastre În sedinta urmatoare.

Totodata va supun atentiei dumneavoastra, introducerea pe
ordinea de zi suplimentara a urmatoarelor proiecte de hotarâre:

1. Proiectul numarul 1 pe ordinea de zi suplimentara, proiect de
hotarâre privind aprobarea organigramei, statului de functii si
regulamentului de organizare si functionare ale Politiei Comunitare a
Municipiului Bucuresti,

2. Proiect de hotarâre privind modificarea si completarea anexei
nr. 1 la HCGMB nr.145/2006 privind indicatorii tehnico-economici
pentru obiectivul "Realizarea retelelor publice de alimentare cu apa si
canalizare, precum si a drumurilor aferente ansamblului de locuinte
Henri Coanda, sector 1"

3. Proiect de hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
Somesul Rece, nr. 95, sector 1

4. Proiect de hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
B-dul Poligrafiei, nr. 69-69 A, sector 1. Multumesc.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul viceprimar, alte amendamente din sala?

Domnul Baleanu va rog, dupa care domnul AdÎr.

Domnul consilier qeneral Dorin Baleanu
Solicitam scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 26,

proiectul de hotarâre privind aprobarea modificarii Statutului ARBAC.
Întrucât Statutul ARBAC face parte din Contractul de Concesiune al
sistemului de alimentare cu apa si canalizare din Bucuresti, nu putem
sa modificam acest statut fara sa fie supus dezbaterii publice În
decurs, asa cum prevede legea, de 30 de zile. Acest proiect de
hotarâre ne-a fost Înmânat abia În urma cu o jumatate de ora, trei
sferturi de ora. Este inadmisibil totusi acest procedeu care se repeta
În continuare, de a nu ni se prezenta noua, consilierilor aceste
proiecte de hotarâre. Ni se da doar lista de titluri pe site sau În cursul
zilei respective si ni se cere sa le aprobam. Cred ca trebuie totusi sa
modificam acest mod de lucru, doamna Cosma. Va multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul Baleanu, domnul AdÎr va rog.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, un punct de pe ordinea de zi este :

interpelari, deci va rog frumos, punctul de interpelari trebuie sa existe
pentru ca asa este normal într-o democratie. Multumesc. Si vreau la
început sa fie punctul de interpelari, nu la sfârsit.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul consilier Oprisan va rog.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Referitor la ceea ce a spus domnul Baleanu, ar trebui sa

înteleaga odata pentru totdeauna Consiliul General al Municipiului
Bucuresti ca institutia formata printr-un contract este independenta, el
este parte Între populatia orasului Bucuresti si Apa Nova care a
concesionat apa. Orice modificare a acestui contract de concesiune
se va face, atentie, se va vota probabil de catre consiliu, dar În
momentul În care o va contesta oricine de la Apa Nova, aceasta
hotarâre pica, institutia fiind independenta fata de Consiliul General si
Apa Nova.



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente din sala? Daca nu, va supun votului

propunerea domnului viceprimar, aceea de scoatere de pe ordinea
de zi a punctelor 12, 19 si 27.

Cine este pentru? 27 de voturi, cine este împotriva? O voturi,
abtineri? 5 voturi ( Oprisan 1., Purcarea S., Ioan A., Meran O., Paliga
S.)

Aceste puncte au fost scoase de pe ordinea de zi.

Va supun votului propunerea domnului Ioan Popa, aceea de
introducere pe ordinea de zi a proiectelor citite anterior.

Cine este pentru? 28 de voturi, cine este împotriva? O voturi,
abtineri? 6 voturi( Oprisan 1., Purcarea S., Ioan A., Meran O., Paliga
S., Baleanu O.)

Aceste puncte au fost introduse pe ordinea de zi.

Trecem la urmatoarea propunere a domnului consilier Baleanu,
aceea de scoatere de pe ordinea de zi a punctului 26.

Cine este pentru? 11 voturi ( Oprisan 1., Purcarea S., Ioan A.,
Meran O., Paliga S., Adîr V., Florescu O., Botos L., Baleanu O.,
Bancila M.....), cine este împotriva? 2 voturi ( Outa L., Murg C.),
abtineri? 20 de voturi.

1

Acest punct a ramas pe ordinea de zi.

Trecem la urmatoarea propunere, respectiv a domnului
consilier Adîr, aceea de interpelari la începutul sedintei.

Cine este pentru? 21 de voturi, împotriva? 1 vot (Outa L.)
abtineri? 6 voturi ( Stan N., lovici V., Florescu O., Oumitrescu V ).

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Va supun votului ordinea de zi cu amendamentele votate
anterior.

Cine este pentru? 26 de voturi, împotriva? 1 vot, (Oprisan 1.)

abtineri? 5 voturi ( Oprisan 1., Purcarea S., Ioan A., Meran O., Paliga
S.)

Ordinea de zi a fost votata cu amendamentele votate anterior.
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Trecem la primul punct pe ordinea de zi: interpelari. Cine se
scrie la interpelari? Domnul AdÎr. În afara de domnul AdÎr mai este
cineva? Nu. Domnul AdÎr, rugamintea este, tinând cont ca nu am
intrat Înca În campanie .... Va multumesc mult de tot.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, onorat prezidiu, distinse doamne,

domnisoare, stimati domni, reiterez ce am spus data trecuta, astept
de la Executivul primariei, au trecut mai mult de 10 zile conform legii,
un raspuns scris, domnul viceprimar general Ionut Popa chiar a
promis acest lucru sau a spus ca va da acest raspuns scris. Nu am
primit. Era vorba de grupul de protest anticoruptie sa vedem În ce
masura executivul a gasit solutiile de rezolvare a acestei probleme.
Alta interpelare pe care o fac executivului se refera la cursa
automobilistica, care va avea loc În august, am Înteles, exista o
hotarâre de consiliu prin care spune clar ca acest traseu sau acest
circuit trebuie sa fie aprobat de catre Consiliul General, deci va atrag
atentia ca aceasta cursa daca se desfasoara, Încalca În opinia mea
hotarârea de consiliu care precizeaza clar la art. 3: se supune
aprobarii Consiliului General acest aspect legat de cursa
automobilistica. Va multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul consilier.,

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiectul de
hotarâre privind însusirea inventarului bunurilor care pot alcatui
domeniul public al municipiului Bucuresti.

Da domnul consilier Oprisan.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Este foarte important acest proiect si ÎI sustin din 1992 pâna În

prezent, În schimb În formularea actuala nu va fi votat. Cel putin de
catre mine, nu stiu altcineva. Si de ce ? Inventarul cuprinde un numar
de 145.510 pozitii. Proiectul de hotarâre se refera la domeniul public
al municipiului Bucuresti. Referindu-se la domeniul public al
municipiului Bucuresti, cred ca Executivul trebuia sa faca niste grupe
c1are de obiecte inventariate pe teritoriul municipiului Bucuresti. Nu
vreau sa votez fiecare pozitie În parte, dar vreau sa stiu ca sunt
150.000 de mp, ca sunt de teren construibil, ca sunt nu stiu câte mii
de km patrati de strazi, ca sunt atâtea mii de km patrati de parcuri, ca



daca le Înmultim În momentul de fata 2 milioane cu 26 de metrii, ,

patrati cât a scos Primaria ca ar detine un bucurestean'A cred dragii
mei colegi ca ar fi trebuit sa stim clar la ce se refera. In conditiile
astea, rog Executivul sa îl retraga de pe ordinea de zi, sa vina cu el
complet, pentru ca nu putem sa citim 145.510 pozitii. Acesta este un
proiect de campanie electorala având În vedere ca unele partide si
au facut În momentul de fata un program de atacarea primarilor care
au trecut prin primarie ca nu au inventariat niciodata domeniul public
al Primariei Municipiului Bucuresti. Deci propunerea este de
retragere.

Domnul viceprimar Ioan Popa
Daca Îmi permiteti doamna presedinte, eu Îmi mentin punctul

de vedere de a ramâne pe ordinea de zi. As vrea sa aduc atentiei
dumneavoastra, acest inventar trebuia facut din 1998, a fost o munca
titanica si o felicit pe doamna directoare Petrascu, care s-a Înhamat
la aceasta treaba si a dus-o la bun sfârsit. Toate elementele de care
domnul consilier facea referire, sunt structurate asa cum ati spus, pe
capitole si subcapitole, sigur, În comisiile de specialitate s-au
discutat, este un material voluminos, o rog pe doamna Petrascu sa
aduca c1arificari În raport de acest element de structurare a acestui
inventar. Va rog.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul consilier AdÎr, dupa care o sa vina doamna Petrascu

sa dea lamuririle necesare.

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Una dintre promisiunile celor care au condus Primaria Capitalei

a fost acest domeniu public al municipiului. În sfârsit dupa 10 ani,
doua luni, 21 de zile si 15 ore, Directia de Administrare a
Patrimoniului cu o doamna directoare inimoasa si hotarâta, tenace În
ceea ce si-a propus, a realizat acest proiect de hotarâre, acest
inventar, poate nu este perfect. Eu am avut ocazia sa studiez acest
inventar si pot sa va spun ca exista bransamente, ca exista conducte,
cladiri, crese, scoli, parcuri ....

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Parcul Bordei exista?



Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Da , cred ca da. Cred ca exista parcul Bordei, parcul Alexandru

Ioan Cuza, lacuri: lacul Titan, lacul Baneasa, lacul Floreasca, deci
exista.

Ce se Întâmpla? Problema este alta. Problema este ca
discutând cu doamna directoare, va trebui acest plan sa fie trecut,
acest inventar sa fie trecut În Planurile Urbanistice, urmând ca apoi
sa se faca upgrate În fiecare an, deoarece pot sa apara În domeniul
public cladiri, constructii, care trebuie introduse. Mie mi s-a parut o
munca titanica, iar Legea 213 spunea clar, la 90 de zile de la intrarea
În vigoare sa se faca inventarul, deci cum am spus, au trecut 10 ani
de zile. În sfârsit s-a reusit sa se Încropeasca acest inventar, nimic nu
este perfect În lumea acesta, dar este un Început, eu personal
studiind cele 145.510 pozitii de care spunea domnul consilier
Oprisan, partea a treia, partea a patra, zece parti are acest CD cu
domeniul public, consider ca s-a facut o munca utila, eu personal voi
vota pentru acest inventar al bunului public cu precizarea ca an de
an, acest upgrate care se va face va duce la o harta foarte clara a
domeniului public prin cladirile, terenurile si toate celelalte. Într
adevar domnul Oprisan a facut o remarca corecta, În sensul ca
trebuiau sa existe pachete. De exemplu, parcurile În pachet, terenuri
În pachet, În sensul acesta a spus distinsul meu coleg. Ele sunt
Însa s-a lucrat foarte repede, Într-un ritm pâna la ora 8,9,10
seara, deci trebuie sa Întelegeti si acest aspect de travaliu intens, dar
lucrurile sunt pozitive În opinia mea. Eu voi vota pentru si multumesc
Directiei de Administrare a Patrimoniului care s-a preocupat de acest
lucru.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Doamna Petrascu va rog.

Doamna director Maria Petrascu
Deci inventarierea s-a facut dupa niste norme si regulamente

prevazute În legislatie, În 213 si În Hotarârea Guvernului 583, care
prevedea clar modul de inventariere. Colectarea datelor s-a facut de
la toti administratorii de bunuri din domeniul public, respectiv primarii,
regii, institutii publice. Datele au fost prelucrate, deci prima data au
venit În forma bruta de la toti administratorii, În limitele posibilitatilor
le-am prelucrat, confruntat cu datele noastre si bine, este loc si de

mai bine, programul va fi modificat si ur~r~~{~rilor
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dumneavoastra, daca veti solicita câte gradinite sunt, sau câte
parcuri sunt, vom adapta programul sa putem sa selectam exact pe
categorii. În prezent eu zic sa-I aprobam asa cum este, pentru ca
este un Început, altfel chiar ÎI pierdem de tot domnul consilier. Eu zic
sa protejam domeniul public. Inventarierea oricum prin lege se face
anual, deci la sfârsitul anului Începem iar inventarierea, iar vom trece
prin toate, le vom lua la mâna pe toate si practic este o mentenanta a
patrimoniului si gânditi-va ca În timpul acesta este aplicarea legilor de
retrocedare, toate astea, toate miscarile astea, plus toate miscarile
patrimoniale prin hotarârile de consiliu treceri În domeniul public
privat, toate astea trebuie prinse În permanenta În acest inventar si
vor trebui operate În acest inventar.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul consilier Oprisan.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Deci,doamna directoare va dau un exemplu În momentul de

fata ca sa vedeti ce se Întâmpla, când nu este inventariat pe grupe. În
sectorul 4 domnul primar s-a hotarât În ultimul moment sa dezvolte
foarte tare sectorul 4 din orasul Bucuresti si ÎI dezvolta cu atentie,
adrese de la Primaria Capitalei ca acele terenuri pe care el
construieste locuri de joaca, apartin Municipalitatii. Eu va spun ca nu
stiu cine va platii, dar În momentul de fata cel putin 20 de locuri nu
apartin municipalitatii. Datorita faptului ca nimeni nu cauta Într-un
catastif daca nu este pe grupe de terenuri. Daca sunt puse ala-ndala,
cine stie unde sunt terenurile, unde sunt lacurile, unde sunt parcurile,
unde sunt strazile, unde le gasim? La capitolul "Strazi". Dar daca vine
cineva si solicita, un primar sa construiasca un loc de joaca si sunt
de acord sa-I faca pentru bucuresteni, dar unde, pe terenul privat? În
momentul de fata s-au cheltuit banii primariei pe locuri de joaca, a
platit manopera, iar cetateanul care detine terenul ÎI da În judecata,
demoleaza mai câstiga ceva de la Primaria Sectorului 4 care face
parte tot din Bucuresti si nu din provincie, banii sunt tot ai oamenilor
pe care Îi reprezentam noi În Consiliul General, ca de acolo vin
taxele si impozitele si În conditiile astea cred ca nu este corect sa nu
ÎI facem pe grupe.
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Doamna director Maria Petrascu
Domnul consilier oricum ele vor fi puse, deci urmeaza sa fie

puse pe planuri si nici o situatie juridica nu se va elibera fara
consultarea acestei baze de date.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Numai putin va rog frumos. Horatiu Tica

Domnul consilier qeneral Horatiu Tica
Doamna director, am o Întrebare, spuneti-ne si noua, este

obligatoriu conform legii sa fie grupate aceste articole pe categorii?

Doamna director Maria Petrascu
Nu.

Domnul consilier qeneral Horatiu Tica
Nu este obligatoriu. Asta este optiunea Consiliului.

Doamna director Maria Petrascu
Nu este obligatoriu. Puteti consulta Legea 213 si normele si o

sa vedeti ca nu este obligatoriu. Ideal este pot fi grupate.

Domnul consilier qeneral Horatiu Tica
Stimati colegi de la PNL, domnul Oprisan, putem sa

propunem sa votam În consiliu cu obligativitatea de a le grupa pe
categorii În termen de 2, 3 luni. Mi se pare onorabil si echitabil.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Mircea Valentin va rog frumos ca se Înscrisese la

cuvânt. Mai aveti vreo Întrebare pentru doamna director? Nu.
Doamna director va multumesc mult de tot, puteti lua loc În sala. Este
un gest meritoriu faptul ca s-a ajuns la aceasta inventariere, va
multumim.,

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
As avea un mesaj pentru colegii mei. Daca vrem sa spunem

nu, iarasi spunem nu si ne pricepem aici În consiliu foarte bine la
asta. Când am devenit consilier general În 2004 si eram În Comisia
de Patrimoniu asteptam sa se faca aceasta inventariere a
patrimoniului. Bucurestiul este capitala tarii si nu are ate_§1fltdomeniul
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public. Suntem la final de mandat, mai avem probabil 2, 3 sedinte si
Înca gasim motive, poate sunt reale unele, dar sunt de fond? nu stiu
domnul Oprisan si alti colegi care va opuneti. Lasam deci Bucuresti
ul dupa 4 ani de mandat, sa vedem ce vom raporta noi ca raportul de
final al acestui Consiliu General În momentul În care o asemenea
lucrare ramâne nerealizata. În sfârsit s-a putut Întocmi lista, s-a putut
finaliza lista, dar consilierii gasesc motive sa amâne la calendele
grecesti. Nu este normal.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc. Domnul viceprimar si dupa aceea domnul consilier

Ooru Preoteasa.

Domnul viceprimar Ioan Popa
Eu as sustine punctul de vedere sa ÎI votam normal si logic asa

cum este prevazut de lege, În forma În care el a fost realizat, urmând
ca si Împreuna cu Directia de Patrimoniu, Sisteme Informatice sa
facem o procedura interna pentru a gasi evident asa cum spunea
domnul consilier elementele cautate Într-un mod mult mai clar si
transparent, dar noi avem o lege În baza careia noi eram obligati sa-I
prezentam. Mi se pare În primul rând o chestiune de atitudine, vrem
sa finalizam un proiect atât de important sau nu? Multumesc.

Domnul consilier qeneral Doru Prioteasa
În principiu acest inventar este un proces continuu. Noi acum

demaram acest proces, pentru ca permanent trebuie sa tinem cont
de toate miscarile care se produc, iar Bucuresti-ul este o comunitate
foarte dinamica. Daca noi blocam acum, blocam În primul rând pentru
ca unii din primari sa Îsi faca, campanie având În program exact cum
a spus domnul Oprisan acest punct, prin acuzarea Consiliului care o
sa iasa În curând din exercitiu ca nu a facut acest inventar. Deci este,
evident ca aici ori demaram acest proces prin acest vot cu primele
informatii care sunt cele mai importante, ori ÎI blocam ca sa zicem ca
nu au facut nimic astia de la POL. Asta e problema. E simplu ca buna
ziua.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc. Trecem la propunerea Supun votului

propunerea domnului Oprisan, aceea de retragere de pe ordinea de

zi a acestui proiect de hotarâre'"~"""<!~1tlt' /'
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Nu ati formulat nici un amendament domnule Oprisan.
Dati-i microfonul domnului Oprisan.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Art. 5, Directiile de specialitate din cadrul aparatului de

specialitate al Primarului General vor sintetiza pe capitole În termen
de doua luni inventarul si vor aduce la Îndeplinire prevederile
prezentei hotarâri.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da. Domnul Secretar General va rog.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Domnule Oprisan am sa intervin aici Întrucât conform
prevederilor legale exista un model de tabel În conformitate cu care
toate bunurile trebuie trecute. Eu v-as propune pentru ca aceasta
este o chestiune pur si simplu de afisare pentru a usura munca si
exact cum a spus si domnul viceprimar este o chestiune de ordin
intern. În opinia mea nu este de ordin normativ si nu ar trebui prins În
aceasta hotarâre. Noi avem obligatia conform legii sa votam acest
patrimoniu asa cum este. Pâna În momentul de fata nu au trimis toate
sectoarele situatiile si noi ne-am vazut nevoiti sa ÎI adoptam si sa ÎI
pregatim În modalitatea asta. Conform legii el corespunde În
momentul de fata. Aceasta chestiune cu asezarea În pagina sau pe
categorii, asta se poate face ulterior În baza unui program de
calculator informatic pregatit la noi. Nu este de ordin normativ, este o
prevedere de ordin intern procedural daca vreti. Asta s-a facut. Deci
legea prevede un tabel si conform acestui tabel s-a facut
inventarierea.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule Secretar General va multumesc mult. Domnul,

Oprisan, deci nu v-am refuzat cuvântul niciodata, va rog frumos sa
vorbim pe rând. De fapt este un act legislativ pe care noi suntem
obligati sa îl respectam macar din punct de vedere al tabelului pe
care l-a mentionat domnul Secretar General si se afla structurat ca
atare, revin la dumneavoastra domnul Oprisan .
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Domnul viceprimar Ioan Popa
Eu as aduce o completare. Datorita faptului asa cum spunea

domnul Secretar aceasta este forma legala În care noi trebuie sa ÎI
aprobam, administratia Îsi asuma sa vina În fata dumneavoastra În
sedinta urmatoare cu un proiect de hotarâre pentru a structura toate
cele spuse În forma pe care o doriti.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Ma vad nevoita a întrerupe discutiile. Va rog frumos dati-i

domnului Oprisan microfonul pentru a supune la vot propunerea
dânsului si sa o formulati de data aceasta foarte clar pentru ca,
colegii din sala domnul Oprisan lasati-ma sa Îmi termin fraza,
pentru ca, colegii din sala sa Înteleaga ce voteaza.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Eu am formulat foarte clar. Nu. Îmi retrag amendamentul.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va retrageti amendamentul. Deci supun la vot proiectul de

hotarâre privind însusirea inventarului bunurilor care pot alcatui
domeniul public al municipiului Bucuresti.

Cine este pentru? 27 de voturi, cine este Împotriva? O voturi,
abtineri? 8 voturi ( Oprisan 1.,Purcarea S., Ioan A., Meran D., Paliga
S., Baleanu D., Bancila M., Botos L.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut. Nu am fost capabili sa
putem sa respectam conditiile legale de inventariere a acestui
patrimoniu.

- a plecat domnul consilier lovici Victor-

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
Master Plan-ului General pentru Transport Urban - Bucuresti.
Domnul consilier Adîr .

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte o singura problema am, l-am studiat, este

foarte stufos Într-adevar prezinta niste scenarii, rugamintea mea este
ca unele tabele 16.3 nu mai tin bine minte sa fie în limba româna,

totusi, ca noi aprobam un Master Plan chiar daca scrie Master Plan al
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Municipiului Bucuresti sa fie În limba româna. Este În limba engleza.
Câteva tabele sunt În limba engleza, sa se .....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci propunerea dumneavoastra de refacere a tabelelor .....

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Acele tabele care sunt În limba engleza sa fie În limba româna

pentru ca este un document al Consiliului General al municipiului
Bucuresti, capitala României,deci sa fie În limba româna va rog
frumos.

Cred ca este o scapare a consultantului, parerea mea, ca alte
tabele sunt În limba româna.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da domnul consilier. Alt amendament din sala? Nu. Va supun

votului propunerea domnului consilier AdÎr.
Cine este pentru? 25 de voturi, Împotriva? 1 vot (Paliga S.),

abtineri? 1 vot (Oprisan 1.).
Acest amendament a fost votat.

Va supun la vot proiectul de hotarâre privind aprobarea
Master Plan-ului General pentru Transport Urban - Bucuresti, cu
amendamentul votat anterior.

Cine este pentru? 26 de voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? 5
voturi( Oprisan 1., Purcarea S., Ioan A., Meran D., Paliga S.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind nominalizarea reprezentantilor C.G.M.B. În
Consiliul Consultativ al Complexului Panduri situat În Sos.
Panduri nr. 22, sector 5 si abrogarea HCGMB nr. 206/20.09.2007.

Fiind vorba de vot de persoane este vot secret. Nu domnule
Secretar General?

Propuneri din sala. Va rog frumos sa pregatiti buletinele de vot
si urna În egala masura.

Înainte de a veni propuneri din sala, va supun votului comisia
de validare sa fie egala cu comisia de numarare a votului.

Cine este pentru? majoritatea de voturi, cine este Împotriva? O

voturi, abtineri? O voturi. Multumesc., ,
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Propuneri din sala? Da domnul consilier Zatreanu, va rog.

Domnul consilier Qeneral Zatreanu Dan
Eu îl propun pe domnul director Sosoaca din partea

Administratiei locale care s-a ocupat de acest proiect si care stie cel
mai bine ce investitii mai trebuie facute.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da. A doua propunere din sala, minimum? O alta propunere din

sala?

O propun pe doamna director Ioana Raicu în cazul în care nu
mai are nimeni nici o propunere din sala. Deci sunt cele doua
propuneri. Va rog frumos sa faceti buletinele de vot. Doamna director
Ioana Raicu. Deci pâna se fac buletinele de vot si va rog frumos se
voteaza, trecem la urmatorul. da domnul consilier va rog.

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Este o problema de lege. Pot fi reprezentanti ai Consiliului

General membrii ai aparatului de specialitate al Primarului. Este o
întrebare pe care o fac referitor la lege.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Nu stiu. Domnul Secretar General.

Domnul consilier Qeneral Adîr Victor
Nu stiu, nici eu nu stiu, de aceea întreb. Deci pot fii? Asta

întreb. Nu stiu.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da. O lasam asa, urmeaza sa va supun votului.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
desemnarea unor consilieri generali În Adunarea Generala a
Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara Bucuresti - Ilfov,
(ADIBI).

Propuneri din sala? Este adevarat, avem responsabilitatea,
domnul consilier, de a desemna pentru ca ADIBI sa existe, sa se
înregistreze ca si entitate. În ultima hotarâre pe care am votat-o am
avut la art. 5 mi se pare, ne-am asumat de a desemna liderii de grup
din punct de vedere politic. Da domnul consilier Adîr, va rog.



Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte daca Executivul dorea acest lucru nu

trebuia sa lase ADIBI pe ultima suta de metri, cred ca a fost În
ultimele doua sedinte ceva de genul acesta, prin martie sau prin
februarie. Trebuia sa se gândeasca din timp pentru ca acum mai
avem o luna jumatate, multi dintre distinsii mei colegi, eu si ceilalti
poate nu o sa mai fim aici. Trebuie sa fim reprezentanti Într-un ADIBI
ca, repet, consilieri generali. În momentul În care nu ~ai esti practic
iar se vor face niste recalibrari, iar vor fii niste oameni votati, este o
graba pentru mine personal inexplicabila.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnule consilier nu devine afunctional consiliul, mai este o,

luna si jumatate. Exista un proiect de hotarâre prin care ne
desemnam niste colegi care sa fie reprezentantii nostri În Adunarea
Generala a Asociatiei de Dezvoltare. Doamna director doriti sa, ,

dati doamna director Raicu ne puteti spune câteva cuvinte
despre Nu? Propuneri din sala. Da domnul consilier va rog.

Revin asupra unui amendament facut anterior Într-o hotarâre
prin care ne-am asumat la art. 5 liderii de grup. Deci propuneri din
sala În ceea ce privesc liderii de grup politici. Da. Domnul Stefan
Pirpiliu. Altcineva? Da.

Domnul consilier qeneral Stan Nicusor
Domnul Victor lovici.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da , domnul Victor lovici. Altcineva?
Doamna director va rog frumos avem numai doua propuneri din

sala, va rog sa ne spuneti daca doua propuneri din sala sunt
suficiente sau sunt obligatorii patru propuneri cum stipuleaza
proiectul de hotarâre? Doamna director, avem un proiect de hotarâre
propus de catre directia dumneavoastra ,în care sunt patru pozitii1care
ne cere sa desemnam patru reprezentanti. Au venit numai doua
propuneri din sala. Sunt suficient aceste doua propuneri din sala care
au venit pentru a supune votului proiectul?
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Doamna director Ioana Raicu
Am sa va citesc art. 8 la care se face referire În care spune ca

se mandateaza Primarul General al municipiului Bucuresti domnul
Adriean Videanu sa semneze Actul Constitutiv si Statutul Asociatiei si
sa reprezinte Împreuna cu cei doi viceprimari si cu liderii grupurilor de
consilieri generali municipiul Bucuresti În Adunarea Generala.
Cunoscând situatia, deci ne-am referit la reprezentanti din toate
grupurile partidelor care sunt reprezentate În consiliu.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
În cazul În care nu au venit decât doua propuneri?

Doamna director Ioana Raicu

Dupa care, iertati-ma, continua consilierii care vor face parte
din Adunarea Generala vor fi desemnati prin hotarârea Consiliului
General al Municipiului Bucuresti.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Da doamna director, au venit doua propuneri. Aceste doua

propuneri. Va rog frumos sa faceti buletinele de vot, vor fi supuse
votului Consiliului General, va multumesc mult de tot. Nu sunt
stipulati un numar maximal sau minimal de consilieri.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi pâna se fac
buletinele de vot si se va vota. Si anume hotarârea privind utilizarea
unor sume din fondul de rezerva al bugetului propriu al
municipiului Bucuresti pe anul 2008.

Da domnul consilier AdÎr, va rog.

Domnul consilier Qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, la aceasta rectificare sau la ce este, la

punctul 5 de aici eu as fi vrut o expunere de motive mai ampla, adica
un raport de specialitate mai amplu sa vedem cele 9 milioane de lei
În ce au constat acele taxe notariale, cadastru, ma rog, alte lucruri
care sunt acolo, deci vroiam sa fie defalcat, mult mai clar precizat.
Când scrii 9 milioane patruzeci si cinci de mii Ron pentru diverse si
umpli 5 rânduri, mie nu mi se pare corect din punct de vedere al
banului public. Eu vreau sa vad clar 2.500.000 folositi pentru,
1.500.000 folositi pentru, 2.700.000 pentru. Asa era normal sa fie În
opinia mea. De asemenea vreau sa Întreb daca exista o motivare la
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banii care se cer pentru Teatrul Tanase pentru ca de fiecare data, e a
patra, a cincia oara când dam bani. Ba s-a uitat sa se faca, cabine de
vot, ba s-a uitat sa se faca dusuri, ba s-a uitat, ceva la genul acesta
nu stiu acum, ca am facut acum dusuri este un spirit de gluma. Dar
efectiv vreau sa va spun ca de fiecare data s-au cerut bani si tot nu
se mai termina. Doamna presedinte, eu ma abtin la acest proiect de
hotarâre.

- a venit doamna consilier Berghes Carmen -

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Alte amendamente din sala? Daca nu, va supun votului

proiectul de hotarâre privind utilizarea unor sume din fondul de
rezerva al bugetului propriu al municipiului Bucuresti pe anul 2008.

Va rog frumos sa rugati consilierii care sunt afara sa intre În
sala pentru ca se voteaza În momentul acesta.

Da domnul consilier va rog. Pâna când intra consilierii În sala
sa .....

Rog consilierii sa nu mai paraseasca sala de sedinte În timpul
sedintei.

Domnul consilier qeneral Pop Romeo
La Teatrul Tanase este vorba de o modificare de 3 miliarde

necesara pentru paza Gradinii Herastrau prevazut si este un
contract cu politia comunitara care este În valoare de aceste 3
miliarde. Despre aceasta este vorba. Acolo sunt lucruri de valoare si
În momentul acesta trebuie sa pazim acele lucruri pe care le-am pus
acolo.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul consilier. Supun votului proiectul de

hotarâre privind utilizarea unor sume din fondul de rezerva al
bugetului propriu al municipiului Bucuresti pe anul 2008.

Cine este pentru? 25 de voturi, cine este Împotriva? O voturi,
abtineri? 10 voturi ( Oprisan 1., Purcarea S., Ioan A., Meran D.,
Paliga S., Baleanu D., Bancila M., Botos L., Berghes C., AdÎr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem al urmatorul punct pe ordinea de zi privind aprobarea
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2008 al Agentiei
Municipale de Eficientizare si Reglementare În domeniul
Energiei Bucuresti-AMEREB.

Cine este pentru? 24 de voturi, cine este împotriva? O voturi,
abtineri? 9 voturi. ( Oprisan 1.,Purcarea S., Ioan A., Meran D., Paliga
S., Baleanu D., Bancila M., Berghes C., Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem al urmatorul punct pe ordinea de zi privind
transmiterea În folosinta gratuita, pe termen de 20 de ani,
Federatiei "SANIT AS" din România, a imobilului situat În Str.,
Vasile Lascar nr. 16, sector 2 si abrogarea HCGMB NR.
314/20.11.2003.

Cine este pentru? 24 de voturi, cine este împotriva? O voturi,
abtineri? 10 voturi. ( Oprisan 1., Purcarea S., Ioan A., Meran D.,
Paliga S., Baleanu D., Bancila M., Botos L., Berghes C" Zatreanu D.)

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem al urmatorul punct pe ordinea de zi privind abrogarea
H.C.G.M.B. nr. 199/27.11.1997 privind darea În folosinta gratuita
pe termen de 99 ani a unor terenuri apartinând domeniului
privat/public al municipiului Bucuresti pentru construirea
Complexului Universitar si Cultural "România de Mâine", anulata
În parte prin Sentinta civila nr. 8101/21.12.2006 pronuntata de
Tribunalul Bucuresti - Sectia a VIII-a Conflicte de Munca,
Asigurari Sociale, Contencios Administrativ si Fiscal.

Da domnul consilier Oprisan.
Am o rugaminte numai putin, usa de la sala de sedinta sa stea

permanent închisa.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Va propun un amendament, va rog sa notati amendamentul

este trecerea lui în domeniul public al municipiului Bucuresti si în
conditiile acestea votam proiectul.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci domnul Oprisan. Si cum restituiti ulterior proprietatea care

este prin hotarâre de consiliu? Aveti sentinta judecatoreasca.
Vorbesc la amendamentul pe care îl faceti dumneavoastra la acest
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proiect. Aveti o hotarâre care face referire acest proiect, la hotarârea
respectiva.

Domnul consilier Qeneral Oprisan Ion
Deci pe teritoriul municipiului Bucuresti sunt În momentul de

fata mii de cetateni care au dreptul la retrocedare, sunt de asemenea
mii de cetateni carora li s-a dreptul si nu li s-a restituit terenul, dar li s
a dat În momentul respectiv actiuni la Fondul Proprietatea. Oare de
ce aceasta persoana face parte dintr-o alta categorie decât ceilalti?
Este un lucru foarte cert Primaria Municipiului Bucuresti poate sa-i
dea actiuni la Fondul Proprietatea si sa nu introduca În acel teren sa
creeze un parc fara nici un fel de problema.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Bun. Domnul Preoteasa si. .

Domnul Viceprimar Ionut Popa
Domnul consilier, este o hotarâre de instanta. Deci aicI nu,

vorbim de vointa municipalitatii de a i se da acel teren sau nu, ci
suntem obligati sa respectam hotarârea de instanta.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Si nu este vorba de un dosar pe Legea 10 pentru care s-ar
putea da masuri reparatorii. Este o hotarâre de instanta pe drept
comun pe Cod Civil, deci nu are nici o legatura.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Preoteasa va rog.
Închideti usa de al sala de sedinta. Va rog daca se poate cât

dureaza sedinta sa nu mai intre si sa iasa lumea din sala.

Domnul consilier Qeneral Doru Prioteasa
Eu zic, ca putem accepta amendamentul si sa spunem asa: cu

un proiect de hotarâre ulterior, pentru ca trebuie sa vedem ce nu se
retrocedeaza din hotarârea judecatoreasca si vedem ce facem cu
restul. Nu? Si putem spune printr-un proiect de hotarâre ulterior. Si
pe urma vedem ce se Întâmpla, când vine si alt consiliu .



Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Sunteti de acord domnule consilier Oprisan cu precizarea

suplimentara a domnului consilier? Nu. Deci v-ati retras
amendamentul domnule Oprisan?

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Deci În aceste conditii Îmi retrag amendamentul si treceti la vot

va rog fru mos.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Deci am o rugaminte domnule Oprisan, daca va mai sustineti

amendamente pe parcursul sedintei de la Început, rugamintea mea
este sa vi le sustineti, sunt niste discutii normale si firesti În cadrul
consiliului. Este o discutie nu este o negociere. Va supun la vot
proiectul de hotarâre privind abrogarea H.C.G.M.B. nr.
199/27.11.1997 privind darea În folosinta gratuita pe termen de 99
ani a unor terenuri apartinând domeniului privat/public al municipiului
Bucuresti pentru construirea Complexului Universitar si Cultural
"România de Mâine", anulata În parte prin Sentinta civila nr.
8101/21.12.2006 pronuntata de Tribunalul Bucuresti - Sectia a VIlI-a
Conflicte de Munca, Asigurari Sociale, Contencios Administrativ si
Fiscal. Va supun la vot acest proiect de hotarâre.

Domnul Viceprimar lonut Popa
Daca doriti a fost o propunere pentru vot nominal SI supun

hotarârii dumneavoastra aceasta propunere.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Cine este pentru votul nominal?

Domnul Viceprimar Ionut Popa
Am si calitate de consilier.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Cine este pentru vot nominal?majoritatea , cine este Împotriva

votului nominal? O voturi, abtineri? 7 voturi.,

Domnul Secretar General s-a votat pentru vot nominal, va rog
sa cititi lista si Consiliul General sa voteze.

Da doamna consilier?



Doamna consilier qeneral Carmen Berqhes
Având în vedere ca sunt cadru didactic la Universitatea

România de Mâine, nu stiu daca ar fi bine sa votez sau nu.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Sa se consemneze abtinerea din acest motiv, a doamnei,

consilier.

Va rog. Domnul Secretar General va rog sa cititi lista.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Domnul Adîr Victor Gabriel. Microfonul va rog.

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Pentru, ca luam, nu dam.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Baleanu Dorin Alexandru - abtinere
Bancila Mihai - abtinere
Berghes Carmen - se abtine întrucât este cadru universitar si nu

poate vota
Botos Laurian Dragos - abtinere întrucât si eu sunt cu

universitatea

Bumbas Florin - pentru
Ciuca Maria - este absenta

Constantin Barna Stelica - pentru
Cosma Maria Roxana - pentru
Crucean u Elena - pentru
Dumitrescu Vlad Dumitru - pentru
Duta Nicolae Lucian - pentru
Florescu Dragos - pentru
Forascu Vasile - pentru
Goncea Gheorghita Liviu - este absent
Ilie Romeo Dumitru - pentru
Ioan Aurelian - abtinere
lovici Teodor Victor - este absent
Ivascu Tiberiu - pentru
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Ivorschi Ilie - pentru
Marinescu Ioan - pentru
Meran Stefan Dan - ma abtin
Mircea Valentin - pentru
Moise Alina Daniela - este absenta

Murg Calin - pentru
Oprisan Ion - Întrucât terenul care se ia a fost concesionat,
reprezinta 57.000 mp Si PD-L nu accepta ca
restul de 57.000 mp sa treaca În domeniul public al Municipiului
Bucuresti, votez împotriva.

Domnul Secretar General Tudor Toma

Paliga Sorin - Împotriva
Patica luliana Antoanela - absent
Petrovici Octavian - absent

Pirpiliu Stefan Daniel - pentru
PÎrvu Cosmin Gabriel - pentru
Popa Grigore Ioan - pentru
Pop Romeo Teodor - pentru
Prioteasa Doru - pentru
Purcarea Sorin - abtinere
Radu Mioara - pentru
Rece Olga - absent
Stan Nicusor - pentru
Tudor-Popescu Cristian - pentru
Tica Horatiu Florin - pentru
Untaru Virgil - pentru
Voicu Mihai - pentru
Zatreanu Dan Radu - sunt pentru

Voturi pentru 27 voturi, împotriva 2 voturi, abtineri 6 voturi

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul Secretar General acest proiect de hotarâre

nu a trecut.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi privind
administrarea retelei stradale principale si a lucrarilor de arta din
municipiul Bucuresti si abrogarea HCGMB nr. 235/2005 cu
modificarile si completarile ulterioare.

Cine este pentru? 24 voturi, Împotriva? 1(Ioan A.) vot, abtineri?
8 voturi (Oprisan 1., Meran D., Purcarea S., Paliga S., Baleanu D.,
Bancila M., Botos L., Berghes C. )

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind modificarea anexei 1 a HCGMB nr. 22/2006
privind aprobarea documentatiei tehnico-economice a
obiectivului de investitii "Modernizare strazi cu linii de tramvai".

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte, diferenta este de 28.000.000 euro. Apare

si pasaj rutier Doamna Ghica, aceasta nu era o alta lucrare? De ce
se introduce În aceasta hotarâre, pentru ca hotarârea respecta niste
principii atâtea strazi, atâtea statii de tramvai si de autobuz, 19 daca
tin eu minte si apare si pasaj rutier Doamna Ghica, poate domnul
director Udriste ne explica de ce apare si pasaj rutier Doamna Ghica
În aceasta hotarâre, care din câte stiu eu În hotarârea cealalta nu
era. Pentru ca 28 miI. euro ar trebui sa fie probabil acest pasaj, deci o
lamurire.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul director Udriste va rog, daca se poate, sa dati raspuns

colegului nostru.

26

Domnul director qeneral Gheorqhe Udriste
Nu este nici o eroare, În ultima modificare a hotarârii de

Consiliu În cauza a fost facuta si aprobata de catre dumneavoastra În
urma cu câteva luni de zile, doua sau trei luni de zile. Deci sunt
incluse toate costurile, acum am vrut sa Îndreptam o eroare de
redactare, respectiv termenul de realizare, era vorba de 42 de luni si
au fost incluse În hotarârea recenta numai 24. Deci este vorba numai
de corectarea termenului de realizare fara nici un adaos. Nu s-a
scumpit, s-a scumpit prin realizarea pasajului rutier, atunci când am
aprobat În sedinta anterioara hotarârea.



Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Întrucât Presedintele României, Traian Basescu sustine ca

Comisia de Transporturi a Consiliului Municipal nu a luat nici o
masura si a pus borduri în toata Capitala, deci Comisia de
Transporturi a pus borduri, ca asa a spus. Întrebarea pe care o pun
domnului Udriste: Cât la suta din aceasta suma pe care o aprobam
reprezinta borduri?

Domnul director qeneral Gheorqhe Udriste
Sub 1% procurare si montare.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Daca scoateti bordurile din acest proiect îl votam, daca nu, nu.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc domnul director Udriste, nu are rost sa raspundeti la

o astfel de interpelare.

Domnul director qeneral Gheorqhe Udriste
Repet este vorba numai de o corectare a unei erori de

redactare si atât.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Supun votului Consiliului General proiectul de hotarâre

privind modificarea anexei 1 a HCGMB nr. 22/2006 privind
aprobarea documentatiei tehnico-economice a obiectivului de
investitii "Modernizare strazi cu linii de tramvai" .•

Cine este pentru? 24 voturi, împotriva? 1 vot (Paliga S.),
abtineri? 9 voturi (Oprisan 1., Meran D., Purcarea S., , Baleanu D.,
Bancila M., Botos L., Florescu D., AdÎr V., Ioan A. )

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind lucrarile de infrastructura ale retelei stradale
principale si a lucrarilor de arta din municipiul Bucuresti aflate În
administrarea Administratiei Strazilor

•

Cine este pentru? 24 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 10
voturi (Oprisan 1., Meran D., Purcarea S., , Baleanu D., Bancila M.,
Botos L., Florescu D., Adîr V., Ioan A., Berghes C. )

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre pentru aprobarea încheierii unor contracte de achizitie
publica de lucrari între S.C. APA NOVA Bucuresti S.A. si S.C.
ACV ATOT 5.R.L. privind "Extinderi ale retelelor de apa potabila
pentru punerea în conformitate a retelelor telescopice din
municipiul Bucuresti"

Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
Doamna presedinte ....

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Baleanu în mod exceptional, acum va dau cuvântul,

rugamintea este daca doriti sa faceti un amendament sa solicitati
Înainte de a supune la vot proiectul.

Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
Multumesc doamna presedinte. Stimati colegi, În contractul de

concesiune exista art. 32.3 care este mentionat si în raportul de
specialitate al Directiei de Utilitati Publice de la aceste proiecte de
hotarâri si În expunerea de motive a Primarului General.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Baleanu colegii dumneavoastra nu va asculta.

Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
Deci avem un amendament În care se spune ca toate

contractele sau întelegerile de orice fel ce vor fi încheiate între
concesionar si un afiliat trebuie indiferent de valoarea sau durata lor
sa fie încheiate cu aprobarea concedentului. Amendamentul este
urmatorul: se aproba contractele de achizitie publica de lucrari Între
Apa Nova Bucuresti si ACV ATOT SRL care urmeaza sa fie Încheiate
pentru realizarea de lucrari de extindere ale retelelor de apa potabila
si de canalizare din Bucuresti. Predau acest amendament
Secretariatului, este formularea dinainte.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun la vot amendamentul propus de domnul Baleanu.
Cine este pentru? 11 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 17,

voturi.
Acest amendament nu a fost votat.



Domnul consilier Adîr v-am dat de fiecare data cuvântul, daca
se poate ....

Va supun la vot proiectul de hotarâre pentru aprobarea
încheierii unor contracte de achizitie publica de lucrari între S.C. APA
NOVA Bucuresti S.A. si S.C. ACVATOT S.R.L. privind "Extinderi ale
retelelor de apa potabila pentru punerea în conformitate a retelelor
telescopice din municipiul Bucuresti"

Cine este pentru? 22 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 12
voturi (Oprisan 1., Meran D., Purcarea S., , Baleanu D., Bancila M.,
Botos L., Florescu D., Adîr V., Ioan A., Berghes C., Paliga S., ..... )

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre pentru aprobarea încheierii unor contracte de achizitie,
publica de lucrari între S.C. APA NOVA Bucuresti S.A. si S.C.
ACVATOT S.R.L. privind "Extinderi si reabilitari ale retelelor de
apa potabila si canalizare din municipiul Bucuresti"

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? 2 voturi ( Baleanu D.,
Oprisan 1.), abtineri? 7 voturi ( Meran D., Bancila M., Botos L.,
Florescu D., Adîr V., Ioan A., Berghes C.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea încheierii unor contracte de achizitie,
publica de lucrari între S.C. APA NOVA Bucuresti SA si S.C.
ACVATOT SRL, privind Extinderi ale retelelor de apa potabila si
de canalizare din municipiul Bucuresti

Cine este pentru? 22 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 10
voturi ( Meran D., Bancila M., Botos L., Adîr V., Ioan A., Berghes C.,
Baleanu D., Oprisan 1., Paliga S., Purcarea S. )

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea încheierii unor contracte de achizitie,
publica de lucrari între S.C. APA NOVA Bucuresti S.A. si S.C.
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ACVATOT S.R.L., privind "Extindere retea de apa pe Str. Eremia
Popescu, sector 4; Extinderi ale retelei de apa potabila pe Str.
Marinescu Constantin, sector 6 si pe Str. Gabriela Szabo, sector
6; Extindere retea de apa si retea de canalizare pe Intr., A '

Spartachiadei, sector 6; Inlocuire retea publica de apa pe Str.A ,

Vulturilor, sector 3; Inlocuire retea de canalizare pe Str.
Carnavalului, sector 6"

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 7
voturi ( Meran D., Bancila M., Botos L., Ioan A., Berghes C., Baleanu
D., Paliga S. )

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea încheierii unor contracte de achizitie,
publica de lucrari între S.C. APA NOVA Bucuresti S.A. si S.C.
ACVATOT S.R.L., privind "Înlocuire retea publica de apa potabila
pe strazile: Petre Ispirescu, sector 5; General Berthlot, sector 1;
Înlocuire retea de apa potabila si retea de canalizare pe Str. Lt.
Av. Stâlpeanu, sector 1"

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 7
voturi ( Meran D., Bancila M., Botos L., Ioan A., Berghes C., Baleanu
D., Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea încheierii unor contracte de achizitie
publica de lucrari între S.C. APA NOVA Bucuresti S.A. si S.C.
ACVATOT S.R.L., privind "Extinderi ale retelelor de apa potabila
pentru punerea în conformitate a retelelor telescopice din
municipiul Bucuresti: SH Aleea Trandafirilor, sector 1; SH Duca
3 - 11, sector 1; SH Duca 10 - 12, sector 1; SH Sora, sector 1; SH
Veronica Micle, sector 1 "

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 9
voturi ( Meran D., Bancila M., Botos L., Ioan A., Berghes C., Baleanu
D., Adîr V., Oprisan 1.,Paliga S. )

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind solicitarea catre Guvernul României de emitere
a unui act normativ privind trecerea unor terenuri din domeniul
public al statului În domeniul public al municipiului Bucuresti si
În administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti,
pentru acordarea de masuri reparatorii prin echivalent
persoanelor Îndreptatite potrivit legii

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte Executivul trebuia sa fie mai explicit, si va

spun si de ce: pentru dezvoltarea urbanistica Izvor si pentru
Esplanada. Executivul stie foarte bine câte cereri de retrocedare
exista pe legea 10 si de aceea Executivul vad ca solicita acest act din
partea Guvernului ca sa rezolve problema celor care solicita pentru
Biserica Mântuirii Neamului, cred În zona aceea, si pentru zona
Esplanada. Eu sunt convins ca executivul ar fi stiut foarte clar sa
cerea Guvernului dati-mi 2 ha, 10 ha, nu, Iasa asa se soli cita
Guvernului României, deci este impardonabil sa ceri ceva general tu
stiind exact ce notificari exista pe acele terenuri. Eu ma voi abtine
pentru ca În opinia mea Executivul nu a fost explicit. Multumesc.

Domnul Viceprimar Popa Griqore
Am sa va raspund imediat, Executivul a avut intentia de a crea

o procedura. Exista Într-adevar notificari dar nu toate cele care sunt
În curs, plecam de la premisa ca vor fi solutionate favorabil
petentului. Pe de alta parte nu uitati ca au mai fost spete În care
instantele Înca dau dreptul persoanelor fizice sa reintre pe rolul Legii
10/2001. De aceea nu se doreste a da o suprafata estimata la o
valoare concreta, trebuie sa stabilim exclusiv procedura de lucru În
cele doua cazuri.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului proiect de hotarâre privind solicitarea catre

Guvernul României de emitere a unui act normativ privind trecerea
unor terenuri din domeniul public al statului În domeniul public al
municipiului Bucuresti si În administrarea Consiliului General al
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Municipiului Bucuresti, pentru acordarea de masuri reparatorii prin
echivalent persoanelor îndreptatite potrivit legii.

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 6
voturi (Meran O., Ioan A., Berghes C., Baleanu O., Adîr V., Paliga S. )

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind Înaintarea catre Guvernul României a cererii de
emitere a unei hotarâri privind transmiterea monumentului
Alexandru Ioan Cuza din domeniul public al statului si
administrarea Ministerului Culturii si Cultelor În domeniul public
al municipiului Bucuresti si În administrarea Administratiei
Monumentelor si Patrimoniul Turistic

Cine este pentru? 32 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

voturi
Acest proiect de hotarâre a trecut.

Si trebuie sa rectific proiectul de hotarâre anterior a trecut
pentru ca au fost 25 voturi pentru.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea organigramei, numarului total de
posturi, statului de functii si Regulamentului de organizare si
functionare ale Administratiei Strazilor Bucuresti, ,

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 4
voturi ( AdÎr V., Oprisan 1.,Purcarea S., Paliga S.)

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind acceptarea de catre Consiliul General al
Municipiului Bucuresti a unei donatii cu sarcina având ca obiect
un teren În suprafata de 1441,49 mp., (În vederea largirii Bd.
Timisoara) si a unui teren În suprafata de 160,41 mp., (În vederea
largirii Bd. Vasile Milea), situate În Bd. Vasile Milea nr. 4, sector 6

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Întrucât Consiliul General nu a votat PUZ-ul de dezvoltare

existent între Vasile Milea si Timisoara mentionez ca nu sunt de
acord cu acest proiect de hotarâre.
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Supun la vot proiect de hotarâre privind acceptarea de catre

Consiliul General al Municipiului Bucuresti a unei donatii cu sarcina
având ca obiect un teren în suprafata de 1441,49 mp., (în vederea
largirii Bd. Timisoara) si a unui teren în suprafata de 160,41 mp., (în
vederea largirii Bd. Vasile Milea), situate în Bd. Vasile Milea nr. 4,
sector 6

Cine este pentru? 24 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 9
voturi ( Adîr V., Bumbas F., Oprisan 1., Purcarea S., Paliga S., Ioan
A., Bancila M., Meran D., Berghes C. )

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii
"Extinderea Sistemului Informatic Integrat pentru Managementul
Activitatilor din PMB la primariile de sector, regii si unitati aflate
sub autoritatea CGMB si furnizorii de servicii pentru
municipalitate"

Domnul consilier qeneral Adîr Victor
Doamna presedinte aceste proiecte de hotarâre ale directiei

corespunzatoare nu au fost puse în timp util la dispozitia consilierilor.
Eu ma voi abtine la toate aceste proiecte de hotarâre 24, 25, întrucât
este vorba si de sume, de sume mari de 10 mii dolari sau ceva de
genul acesta. Deci ele nu au fost puse în timpul prevazut de lege, la
dispozitie, cred ca aseara s-au adus la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica, deci eu ma voi abtine.,
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Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va spun votului proiect de hotarâre privind aprobarea

indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate pentru
obiectivul de investitii "Extinderea Sistemului Informatic Integrat
pentru Managementul Activitatilor din PMB la primariile de sector,
regii si unitati aflate sub autoritatea CGMB si furnizorii de servicii
pentru municipalitate"



Cine este pentru? 24 voturi, împotriva? 5 voturi ( Meran D.,
Bancila M., Ioan A., Paliga S., Baleanu D.), abtineri? 5 voturi ( Adîr
V., Oprisan 1., Purcarea S., Botos D., Berghes C. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
As ruga sa se consemneze ca poate nu mai observa nimeni ca

PNL-ul voteaza numai contra, deci un partid anti Bucuresti. Ce mai
cautati în sala stimati colegi, nu veniti cu nimic constructiv, votati
numai contra. Cred ca vor vedea si alegatorii si poate pe 1 iunie va
vor da votul pe care îl meritati.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Daca taceati, dreptul la replica, filosof ramâneati. Este aceeasi

mangla ca la NET CITY.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de

hotarâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii, ,
"Sistem geospatial de e-Government pentru planificarea si
controlul dezvoltarii urbane"

Domnul consilier qeneral Paliqa Sorin
Doamna vreau sa spun si eu doua vorbe întrucât am în sala

colegi mai inteligenti decât mine, noi astia mai prosti vreau sa le
spunem treaba urmatoare: nu am votat, eu personal nu stiu ceilalti,
împotriva ideii de modernizare a sistemului informatic ci asupra
superficialitatii si diletantismului cu care a fost facut proiectul, ca sa
fiu foarte c1a~.Întâmplator ma mai pricep la acest domeniu, aici este
bataia de joc nu ca votam împotriva ideii de a avea un sistem
informatic. Din pacate, într-adevar Bucurestiul sta foarte prost aici,
înca sta foarte prost, trebuia sa îl avem de acum 10 ani si era posibil.
Deci am votat, repet, împotriva superficialitatii si diletantismului cu
care a fost facut proiectul în conditiile în care avem mii de softisti care
pleaca anual sa lucreze peste hotare.



Domnul consilier Qeneral Pop Romeo
Si celelalte 23 de proiecte?

Domnul consilier general PaliQa Sorin
Domnul Pop esti penibil, în conditiile în care avem mii de

softisti, de creiere care emigreaza noi facem proiecte diletante În loc
sa le dam sa lucreze pentru noi în tara, aceasta este tragedia si
pentru aceasta am votat împotriva, ca sa fiu bine înteles. Iar colegul
într-adevar daca tacea filosof ramânea.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun votului proiect de hotarâre privind aprobarea

indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate pentru
obiectivul de investitii "Sistem geospatial de e-Government pentru
planificarea si controlul dezvoltarii urbane"

Cine este pentru? 24 voturi, Împotriva? 2 voturi ( Paliga S"
Baleanu D.), abtineri? 8 voturi ( Adîr V., Oprisan 1., Purcarea S.,
Botos D., Berghes C., Meran D., Botos L., Ioan A. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea punerii În conformitate a Statutului
ARBAC aprobat prin HCGMB nr. 153/2001 cu Legea 215/2001,
privind administratie publica locala, republicata, cu modificarile
si completarile ulterioare

Domnul consilier Qeneral Baleanu Dorin
Doamna presedinte, stimati colegi acest proiect de hotarâre a

fost Înaintat Consiliului General într-o bataie de joc generala la
adresa cetatenilor Bucurestiului. Interesele bucurestenilor au fost
neglijate, au fost lasate la dispozitia Apa Nova, care continua de ani
de zile cu abuzuri si aici Primaria cu vârful Primariei este complice la
acest jaf care se face pe spinarea cetatenilor. Va dau exemplu sunt
strazi în centrul Capitalei, lânga Gradina Icoanei unde sistemul de
canalizare si de apa este de acum 100 de ani. De asemenea sunt
strazi În Sectorul 3, unde Apa Nova refuza sa înlocuiasca aceste
retele pe motiv ca sunt proprietatea cetatenilor desi sunt zeci de metri
lungime, 50, 70 metri pe reteaua iar noi prin aceasta hotarâre



renuntam la faptul ca singura autoritate stabilita prin contractul de
concesiune sa ia apararea acestor cetateni este desfiintata de fapt.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
În ce sens?
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Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
În sensul ca În contractul de concesiune se spune: art. 4

punctul d situatiile În care concesionarul nu respecta prevederile
contractului ARBAC - ul trebuie sa propuna penalitatile prevazute În
contractul de concesiune privind realizarea nivelului de servicii În
conformitate cu procedurile prevazute În contract si primarul sa aplice
aceste penalitati. Este vorba pâna În prezent de peste 8 mii penalitati
pentru ca Apa 'Nova nu Îsi Îndeplineste obligatiile. În acest proiect
care nu a fost prezentat Consiliului si nici În dezbatere publica se
spune asa: punctul d sa notifice partilor contractante neîndeplinirea
obligatiilor privind realizarea nivelului de serviciu În conformitate cu
procedurile din contract, concedentul, adica noi, urmând sa decida
aplicarea penalitatilor prevazute În contract. Nu poate Consiliul
General sa decida ci trebuie executivul, trebuie Primarul General.

Punctul 6 la atributii la fel, În loc sa lase asa cum prevede
contractul de concesiune referitor la deciderea acestor penalitati se
face referire de aceasta data tot la notificare privind nerespectarea
angajamentelor. Eu va spun ca daca noi aprobam aceasta hotarâre
care a fost introdusa acum doua ore În mapa noastra a consilierilor,
toti acesti consilieri o sa apara asa cum spune presa ca nu suntem
numai chiulangii si iresponsabili si corupti. Pentru ca este clar, eu nu
stiu cât de mare este tainul acestor francezi de la Apa Nova Încât noi
sa acceptam de ani de zile ca milioane si milioane de euro sa fie
varsati În contul acestor indivizi, este un jaf si eu cer Consiliului
Concurentei sa se sesizeze asupra acestor abateri care sunt
realizate de catre Apa Nova. Nu se poate sa continuam ani si ani de
zile, avea obligatia Apa Nova ca pâna În anul 10, peste un an si
jumatate sa realizeze În toata zona concesionata retele de apa si
canalizare. Au facut primariile de sector peste 10 mii investitii, Apa
Nova le exploateaza si refuza sa Încheie procesul verbal de preluare
a acestor lucrari, iar noi platim În continuare acesti bani. De câte ori
sa platim? Va multumesc. Cer ca de data aceasta macar sa va
abtineti de la vot., ,



Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Doamna presedinte cred ca nu are rost sa luam În discutie

acest lucru, deoarece Ordonanta 54 din 26.06.2006 este În vigoare si
se numeste "Regimul Contractelor de Concesiune de bunuri
proprietate publica". Citesc art. 70 "contractele de concesiune
Încheiate pâna la data intrarii În vigoare a prezentei ordonante de
urgenta ramân supuse reglementarilor În vigoare la data Încheierii
lor". Ce Înseamna aceasta? Ca ele sunt În vigoare si acum deoarece
215/2001, republicata, nu a anulat Ordonanta 54/26.06.2006, deci ar
trebui sa avem o discutie pe lege referitor la acest lucru, Înseamna ca
Statutul ARBAC si ARBAC-ul fiind parte componenta a acestui
contract de concesiune intra În vigoare art. 70 din Ordonanta. Eu ma
voi abtine deoarece nu vreau sa Încalc legea, Ordonanta 54 este lege
cum ar veni. Poate nu stiati de art. 70, si vi-I spun eu este aici,
precizeaza foarte clar, nu a fost amendat de legiuitor acest art. sau
aceasta Ordonanta. Multumesc., ,

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Dragi colegi acest proiect a mai fost supus o data la vot, atunci

când PD prin Presedintele României, era primar la municipiul
Bucuresti, de catre PSD si votat. Sa vede ca v-ati pesederizat. De ce
va spun acest lucru? Întrucât stiu cine a propus acest proiect de
hotarâre, dar În loc sa va liberalizati v-ati pesederizat, se Întâmpla.
Din punctul meu de vedere acest proiect de hotarâre nu respecta
absolut deloc legislatia În vigoare, si va mai spun institutia ARBAC,
creata ca o institutie, va mai repet Înca o data echidistanta fata de
populatia orasului Bucuresti si echidistanta fata de Apa Nova, singura
institutie care are dreptul sa analizeze daca Apa Nova Îsi duce la
Îndeplinire contractul, au ba. Având În vedere ca Apa Nova nu prea
Îsi duce la Îndeplinire si creeaza beneficii, având În vedere ca vine
campania electorala aveti nevoie de fonduri, este punctul meu de
vedere, aveti nevoie de fonduri de la Apa Nova.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Domnul Oprisan nu este prima oara În care acuzati colegii.

Domnul consilier qeneral Oprisan Ion
Nu puteti sa Înselati cetatenii bucuresteni, va rog frumos.

Având În vedere ca domnul Primar General si Consiliul General, prin
presedintele de sedinta, a determinat niste consilieri care sa plece În
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strainatate cândva, am fost si eu plecat În strainatate, dar pe mine nu
m-a dat exemplu, a dat exemplu pe cei care au plecat din Consiliu si
va propun Înca o data ceva sa analizati Estonia, va rog frumos, sa o
analizati bine care este tot Apa Nova si sa va uitati pe internet care
este pretul În Estonia la apa si care este pretul pe care ÎI plateste
bucuresteanul, atentie facând investitii din banii publici, din banii de
taxe si impozite pentru dezvoltarea retelelor stradale din cartierele noi
aparute si care este pretul pe care ÎI plateste Apa Nova având
aceasta obligatie dezvoltarea retelelor. Dumneavoastra prin acest
proiect nu faceti decât urmatorul lucru, sa lasati Apa Nova sa lucreze
tot la fel si sa faca beneficii enorme si cetateanul sa Îsi mai plateasca
Înca o data dreptul la libertate În Bucuresti.

Domnul Viceprimar lonut Popa
Un singur comentariu daca Îmi permiteti, la toate acuzatiile si

procesele de intentie care au fost facute Executivului, va raspund cu
un singur cuvânt, nu aveti dreptate. Statutul a fost aprobat În 2001, al
ARBAC-ului asa cum scrie În expunerea de motive aparitia Legii
215/2001 atrage dupa sine modificarea anumitor aspecte de ordin
juridic În Statut. Acesta este un punct de vedere pe care
dumneavoastra ÎI combateti, l-am ascultat pe al dumneavoastra si
mai putin cu aprecierile legate de intentiile Executivului. Intentiile
executivului sunt materializate efectiv În lucrarile pe teren, si
executivul va fi apreciat de cetateni, da.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Tot acest discurs al domnilor Oprisan si Baleanu, nu stiu ce are

În acest caz bunica, ma scuzati, cu Institutia Prefecturii, doamna
Corut scuzele mele, vorbim de modificarea, aducerea la zi a unei,

institutii si faceti un discurs populist despre ce face, sau nu face Apa
Nova. Nu sunt nici eu convins ca face Apa Nova tot ceea ce ar putea
sa faca În acest oras, numai ca asist de vreo 2 ani, 3 ani Încoace si
eu ca si consilier si Comisia Juridica la un razboi epistolar ARBAC-ul
si Apa Nova se bat În corespondenta. Exista pâna acum mii de
pagini, si nu exagerez, de corespondenta Între cele doua institutii.
Iata cum rezolva la rândul sau ARBAC-ul problemele pe care Apa
Nova poate le are. ARBAC-ul de altfel este obligat nu doar sa
intervina, nu stiu sanctionând ci si Îndrumând. Ei fac corespondenta
domnilor, nimic altceva, iar când vorbim de o simpla ajustare pe
legea intrata În vigoare, si de altfel În discutie domnul Baleanu de



multa vreme aceasta modificare, sariti În sus cu un discurs as spune
eu gata pregatit, cred ca pentru orice fel de punct pe ordinea de zi
aveti un standard, cu limbaj de la fostii colegi din PSD, am constatat
cu tristete. Deci haideti sa ne gândim, problemele acelea exista si
trebuie rezolvate, dar ce legatura are acest proiect de hotarâre cu
acele probleme. Ca ARBAC-ul o sa faca În continuare
corespondenta, ca au avut directori care aveau mandatul expirat si
era chipurile votat de doua ori la rând, deci niste anomalii juridice cât
casa, enorme. Este un pic de normalitate, nimic altceva. Va
multumesc.,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
V-ati spus punctul de vedere ambii consilieri, solicitati ce?

Domnul consilier qeneral AdÎr Victor
Solicit amânarea acestui proiect de hotarâre pâna nu avem un

raspuns din partea Directiei Juridice, ca sa precizeze foarte clar daca
art. 70 din Ordonanta 54/26.06.2006 se refera si la acest contract cu
Apa Nova pentru ca acolo, În preambul se spune asa: " aceasta
ordonanta se da pentru a face compatibilitate deplina Între legislatia
nationala În domeniul concesiunilor si reglementarile si practica
comunitara", asa se spune În preambul. Va rog frumos. Eu solicit
amânarea pâna la sedinta urmatoare ca sa avem un punct de
vedere, eu repet ma abtin pentru ca nu vreau sa Încalc legea.

Domnul consilier qeneral Baleanu Dorin
Eu as vrea sa Îi spun doua cuvinte domnului avocat, care este

avocatul Apa Nova si procurorul ARBAC si al cetatenilor
Bucurestiului. Am citit si un text adresat nu se stie cui, pentru ca nu
are nici un fel de nominalizare scrie acolo ARBAC parca ar fi vorba
de un vers din Francois Bion Dupac, fara sa spuna ce anume vrea.
Volumul de corespondenta dintre ARBAC si Apa Nova este problema
acestor doua institutii, nu putem noi, un consilier sau o persoana sa
apreciem acest volum daca este necesar, este prea mare sau prea
mic. În orice caz aceasta autoritate trebuie sa lucreze si lucreaza
pentru cetateni. Pot sa va spun ca de trei ani de zile de când a venit
domnul Primar General Videanu, Apa Nova, ceea ce nu s-a facut
Înainte pe timpul fostului primar, Apa Nova a Încalcat legea si de la
sistemul pausal pentru cei care nu au contor În fata casei a Încarcat



cu 20, 30, 40 de metri cubi de persoana pe luna. În acest fel Apa
Nova a sarit la o cifra de afaceri de la 70 miI. anul trecut la peste 100
mii, cu o rata a profitului nerusinata, 26%, daca acesta este un
discurs PSD-ist îl întreb eu pe domnul consilier unde s-a mai pomenit
la un serviciu public o asemenea rata de 26%, nimeni în nici o tara
din lume nu se întâmpla asa ceva, iar acesti bani, ce face Apa Nova?
Da un mii de euro la firma lui Felix Tataru ca sa scrie pe pereti pe Str.
Eminescu ca acolo s-a cunoscut nu stiu cine.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Va supun la vot amendamentul facut de domnul consilier Adîr,

acela de amânare a acestui proiect de hotarâre.
Cine este pentru? 6 voturi, împotriva? 1 voturi ( Paliga S.),

abtineri? 26 voturi,

Acest proiect a ramas pe ordinea de zi.

Va supun la vot proiectul de hotarâre privind aprobarea punerii
în conformitate a Statutului ARBAC aprobat prin HCGMB nr.
153/2001 cu Legea 215/2001, privind administratie publica locala,
republicata, cu modificarile si completarile ulterioare

Cine este pentru? 19 voturi, împotriva? 8 voturi ( Meran D.,
Ioan A., Bancila M., Baleanu D., Berghes C., Paliga S., Oprisan 1., ... )

, abtineri? 7 voturi ( Adîr V., Purcarea S., Florescu D., Dumitrescu V.,
Botos L., .... )

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Este un proiect de hotarâre care trece cu majoritatea celor
prezenti în sala. Domnul Secretar General va rog sa ne spuneti daca
a trecut acest proiect de hotarâre, sau nu? Domnul Oprisan v-am dat
cuvântul, nu mai vorbiti fara sa îl aveti. Domnul Adîr, nu vorbiti fara sa" ,

aveti cuvântul, va molipsiti de la domnul Oprisan?

Domnul Secretar General Tudor Toma
Se refera la punerea în conformitate a statutului ARBAC, este

un proiect care trece cu majoritate simpla, sunt 35 de consilieri în
sala. Vreti sa îi numaram?,

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi ....



Domnul Secretar General Tudor Toma
Îmi cer scuze daca nu mai sunt în sala 35 cu atât mai mult a

trecut.

Domnul Viceprimar Popa Griqore
Cu atât mai mult, deci este o logica elementara.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de

hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Hatmanul Arbore nr. 15 -17, sector 1

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.) ,
abtineri? 3 voturi ( Adîr V., Dumitrescu V., Berghes C. )

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Soldanului nr. 3E, sector 4

Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Bd.
Expozitiei nr. 1, sector 1

Cine este pentru? 19 voturi, abtineri? 10 voturi ( Adîr V.,
Dumitrescu V., Berghes C., Meran D., Oprisan 1., Baleanu D., Ioan
A., Bancila M., Paliga S., Purcarea S. ), împotriva? 1 vot
( Bumbas F.) ,

Acest proiect de hotarâre nu a trecut.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Marasti nr. 59, sector 1

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? O voturi , abtineri? 8
voturi ( AdÎr V., Berghes C., Meran D., Oprisan 1., Ioan A., Paliga S.,
Purcarea S., Purcarea S. )

Acest proiect de hotarâre a trecut.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Aurel
Persu nr. 145 -151, sector 4

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? O voturi , abtineri? 1
voturi ( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, si rog toti colegii
prezenti în sala sa voteze, proiect de hotarâre privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal - Str. Traian Vasile nr. 67, sector 1

Cine este pentru? 31 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.),
abtineri? 1 voturi ( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Economu Cezarescu nr. 8, sector 6

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.),
abtineri? 1 voturi ( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Avionului - Sos. Pipera, sector 1

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.),
abtineri? 2 voturi ( Adîr V., Dumitrescu V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Pictor Dimitrie Hârlescu, Nr. 6, sector 2.

Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi ( Adîr V., Zatreanu D. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Corbita nr. 3C, sector 5,
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Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1
voturi ( AdÎr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
George Vraca nr. 6, sector 1

Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1
voturi ( AdÎr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Gradinariior nr. 48A, sector 3

Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.),
abtineri? 2 voturi ( Adîr V., Zatreanu D. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Poet
Puskin Alexandr Sergheevici nr. 22A, sector 1

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.),
abtineri? 3 voturi ( AdÎr V., Zatreanu O., Dumitrescu V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Av.
Gheorghe Moceanu nr. 10, sector 1

Cine este pentru? 25 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.),
abtineri? 1 vot ( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Alexandrina nr. 20 -22, sector 1

Cine este pentru? 27 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.),
abtineri? 1 vot ( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Dumitru Zossima nr. 76, sector 1

Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? 1 vot ( Bumbas F.),
abtineri? 1 vot ( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str.
Feleacu nr. 14, sector 1

Cine este pentru? 28 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
( Adîr V. )

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobatea Planului Urbanistic Zonal - Bd.
laminorului nr. 130B, sector 1

Cine este pentru? 29 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea organigramei, statului de functii si
regulamentului de organizare si functionare ale Politiei
Comunitare a Municipiului Bucuresti

Cine este pentru? 26 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O
voturi

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind modificarea si completarea anexei nr. 1 la
HCGMB nr.145/2006 privind indicatorii tehnico-economici pentru
obiectivul "Realizarea retelelor publice de alimentare cu apa si
canalizare, precum si a drumurilor aferente ansamblului de
locuinte Henri Coanda, sector 1",

Cine este pentru? 30 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 2
voturi ( Florescu D., Adîr V.)

Acest proiect de hotarâre a trecut
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Somesul
Rece, nr. 95, sector 1

Cine este pentru? 23 voturi, împotriva? O voturi, abtineri?
7 voturi ( Adîr V., Dumitrescu V., Baleanu D., Meran D., Ioan A.,
Oprisan 1.,Purcarea S.)

Acest proiect de hotarâre a trecut

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de
hotarâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal B-dul
Poligrafiei, nr. 69-69 A, sector 1

Cine este pentru? 18 voturi, împotriva? 5 voturi ( Oprisan 1.,
Dumitrescu V., Botos L., Meran D., Bancila M.) , abtineri? 6 voturi (
Adîr V., , Berghes C., Ioan A., Purcarea S., Paliga S., Baleanu D. )

Acest proiect de hotarâre nu a trecut

Rog comisia de numarare a voturilor sa se întruneasca pentru a
numara voturile celor doua proiecte de hotarâre care sunt cu vot
secret.

Nu s-a terminat înca sedinta de Consiliu.

Domnul consilier qeneral Murq Calin
Proces-verbal privind desemnarea unor consilieri generali ca

membri în Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare,

Intercomunitara Bucuresti-Ilfov, numar de voturi exprimate 34, voturi
anulate O, voturi pentru domnul Pirpiliu Stefan 34, voturi împotriva O,

voturi pentru domnul lovici Victor 32, voturi Împotriva 2. Se declara
alesi domnul Pirpiliu Stefan si domnul lovici Victor ca membri în
Adunarea Generala a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara,

Bucuresti-Ilfov.
Proces-verbal privind desemnarea reprezentantilor C.G.M.B. În

Consiliul Consultativ al Complexului Panduri situat În Sos. Panduri nr.
22, sector 5, numar de voturi exprimate 34, voturi anulate O, voturi
pentru doamna Raicu Ioana 31, voturi împotriva 3, voturi pentru
domnul Sosoaca Bogdan 33, voturi împotriva 1. Se declara alesi
doamna Raicu Ioana si domnul Sosoaca Bogdan ca reprezentanti ai
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C.G.M.B. În Consiliul Consultativ al Complexului Panduri situat În
Sos. Panduri nr. 22, sector 5.

Doamna presedinte de sedinta Roxana Cosma
Multumesc, domnule consilier. Permiteti-mi sa declar Închisa, ,

sedinta. La revedere.

Sedinta s-a Încheiat la orele 17,40.

PRESEDINTE DE SEDIN1~~~CRETAR GENERAL,;>, "-. '.', ~ ,- " ",'

/;~,_"'~""ALMCJt-JICIPIULUI BUCURESTI

Maria ~:~Os9}a· 'Toma Tudor

//g ./0~ ~.-,
CONSILIERI

Întocmit
M. Persunaru
M. Anghel,;\' . 1;;'

, /7"oi" ( "

F. Cotrobas, ij, tU(/
F. Dinu (S{;k,( ,

Verificat
Sef Birou

Redactare Hotarâri C.G.M.B

Nicol,eta Dinu

1 ' ' (' ii.2 ... '--~
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